
Referat af bestyrelsesmøde i DOF Fyn 
Den 8/8 2024 i DOF-Fyns lokale 

Til stede var kun Henrik Kalckar, Jens Bækkelund og Niels Bomholt. Der 
var fortsat nogen ferie og sygdom. 
 
1. Opfølgning fra sidst: Ib Bager har været til møde med Wedellsborg ang. 
planer om 3 vindmøller. Ib foretager månedlige fugleoptællinger i området 
det næste år mod betaling. 
Michael Mosebo spørger Fugleværnsfonden om skilte ved sjældne 
ynglefugle. 
 
2. Web: Henrik påtænker at fabrikere en artikel om Hættemåger. Der må 
også forventes en artikel fra Benjamin Bech om et ophold på Skagen 
Fuglestation. 
 
3. Økonomi: Hovedforeningens økonomi er dårlig, så det halvårlige tilskud 
til DOF-Fyn er udskudt. Det er godt, at DOF-Fyn har opsparet midler. 
Formidlingsgruppen har for 8.415 kr. købt et nyt telt. Der er også udbetalt 
tilskud til Benjamins ophold på Skagen Fuglestation og til Ørneklubbens 
arrangementer.  
Der er tegnet forsikring mod netbank-indbrud. 
 
4. KNF er i gang. Michael Bjerregaard ringmærker i denne uge, og Frank 
Jensen-Hammer tæller op på Dovns Klint. 
 
5. Ørneklubben. Fin artikel fra besøg på Johannes Larsen Museet. 
 
6. Naturpolitik. Der er voldsomme planer om udvidelse af havnen ved 
Lindø og ny sejlrende. I den forbindelse skal der kompenseres med nye 
naturområder andre steder langs fjorden. Der var forslag om udvidelse af 
Firtalsstrand og uddigning ved Ølund. Men bestyrelsen bakker ikke op om 
uddigning ved Ølund. Det er ikke rimeligt, at kompensation for 
ødelæggelser af Odense Fjord skal findes i eksisterende naturområder. 
Måske skulle der laves en kampagne mod uddybningen af fjorden, og 
dermed en stor sedimentsforurening her i en tid med fokus på døende hav 
og fjorde. 
 
Næste møde: 17. september kl. 17 i lokalet.  


